



SCRIPT LINE

TITLE VI : WIBAUX WANTED

TITLE VF : WIBAUX WANTED

DOCUMENTARY

Director : Loïc WIBAUX

Production : ARTISANS DU FILM

Versions : 52'

Delivery : 2023

Language : French and English

Version available : VF and VI

Rights available : Worldwide



@ARTISANS DU FILM

Synopsis VI

There are two towns with the name "Roubaix": Roubaix in the North of France and Roubaix in the Middle-West in the United States. Two cities of dissimilar appearance but linked by the destiny of the son of a well-known family, Pierre Wibaux, who left his hometown in 1883 to achieve the American dream. His exceptional success is engraved on the map of the United States by a city and a County which bear his name, Wibaux. A film shot on the roads of Montana and Dakota, within a long-lasting time, exploring family and collective memories. A film combining landscapes, fallen myths, history, and intimate journey.

Trailer: <https://vimeo.com/393644062> - password : Montana



@ARTISANS DU FILM

Synopsis VF

Il existe deux villes qui portent le nom de Roubaix : Roubaix dans le Nord de la France et Roubaix dans le Middle West des Etats-Unis. Deux villes d'apparence dissemblable, reliées pourtant par le destin d'un fils de famille, Pierre Wibaux, qui quitte sa ville natale en 1883 pour partir à la conquête de l'Ouest américain. Sa Réussite exceptionnelle est gravée sur la carte des Etats-Unis par une ville et un Comté qui portent son nom. Un film tourné sur les routes du Montana et du Dakota, prenant la mesure du temps, des mémoires familiales et collectives. Un film mêlant paysages, mythes déçus, histoire et cheminement intime.

